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For Immediate Release / Pour Diffusion Immédiate: September 18, 2015 (*Rev: 30 September 2015) 
 

INTERTEK WARNS OF UNAUTHORIZED cETLus CERTIFICATION MARK  
ON ILUMI SOLUTIONS, INC. SMART LED BULBS 

 
INTERTEK AVERTIT LE PUBLIQUE DE LA MARQUE DE CERTIFICATION cETLus NON 
AUTORISÉE APPLIQUÉE SUR ILUMI SOLUTIONS, INC. AMPOULES LED INTELLIGENT 

 
Intertek Testing Services (ETL) notifies consumers, retailers and distributors that the Smart LED Bulb bears an 
unauthorized cETLus Certification Mark.  The product has been evaluated by Intertek but was released prior to 
authorization to mark (ATM).  Because of this, it cannot be confirmed if the products are those tested by Intertek 
and thus are unknown if they are in compliance with the applicable safety standard.  The number of Smart LED 
Bulbs bearing the unauthorized cETLus Certification Mark that have been produced or released into the market 
is 2500 units.  
 
Consumers should stop using the affected products immediately, dispose of them following municipal 
waste guidelines, or return them to the store purchased at for a refund. 
 
Intertek Testing Services (ETL) informe les consommateurs, les détaillants et les distributeurs que l'ampoule 
LED intelligent porte une marque de certification cETLus non autorisée. Le produit a été évalué par Intertek 
mais a été libéré avant l’émission de l’autorisation de marquage (ATM). De ce fait, il ne peut pas être confirmé si 
les produits sont ceux testés par Intertek et par conséquent sont inconnus s’ils sont en conformité avec la 
norme de sécurité applicable. Le nombre d'Ampoules LED intelligent portant la marque de certification cETLus 
non autorisés qui ont été produites ou rejetées dans le marché est d'environ 2600 unités, comme identifié ci-
dessous par numéro de série.   
 
Les consommateurs devraient cesser d'utiliser immédiatement les produits touchés, les éliminer des 
déchets municipaux suivants des lignes directrices, ou les retourner au magasin acheté à un 
remboursement. 
 
 

Name of Product / Nom du produit:  Smart LED Bulb 
Model / Modèle:  MLA1902W, MLBR302W 
Brand-Manufacturer/Marque-Fabricant:  Ilumi Solutions, Inc. 
Sold at / Vendu à:  The Home Depot, Canada and various retailers 
Serial Numbers / Numéros de série:   1832pcs A19: DX-6119A00000001--DX-6119A00003032  
 768pcs BR30: DX-6120 3A00000001--DX-61203A00001068 

 
These products can be easily identified with no control number adjacent to the cETLus Certification Mark.  
Products bearing other control numbers are not associated to this notice. 
 
Ces produits peuvent être facilement identifiés par numéro de série et numéro de commande manquante 
adjacent à la marque de certification cETLus. Les produits portant d'autres numéros de contrôle ne sont pas 
associés à cet avis. 

 
 
Photos of Product / Photos de produit : See page 2 / Voir page 2 
 
 
* Revision 30 September 2015: Added French translation and handling instructions. 
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Photo #1 Product Package / Paquet de produit Photo #2 MLBR302W 
 

 
 
 
Photo #3 MLA1902W Photo #4 Representative Bulb /  
 Représentant l'ampoule 


